
DAY 1 Penang - Transit City - Shanghai (MOB)
-Assemble at Penang International Airport for departure flight to Shanghai.
Upon arrival, we will head to the Bund, an area in the center of Shanghai. It consists of a road along the
Huangpu River and the buildings and facilities along the road. It is one of the important landmarks of Shanghai.
-Then go to Nanjing Road Pedestrian Street. Nanjing Road Pedestrian Street is located in Huangpu District,
Shanghai. It is a street that combines tradition and modernization. It integrates shopping tourism, cultural
display and business.
**Overnight at Shanghai
DAY 2 Shanghai - Qiandao Lake (B/L/D)
- After breakfast, go toMenggutang Cultural Park. Gutang Cultural Park is located on Binhu Scenic Avenue,
Chun'an County, Hangzhou City, Zhejiang Province. It is located in the back mountain area of Qiandao Lake
Tourist Wharf. It has a superior geographical location and unique natural resources.
-Qiandao Lake Southeast Area - Bird Island, Lock Island, Meifeng Island (including cable car up and down),
Qiandao Lake Southeast Area includes Huangshanjian, Tianchi Island, and Guihua Island.
**Overnight at Qiandao Lake
DAY 3 Qiandao Lake - Yixian - Tunxi (B/L/D)
-After breakfast, head to Qiyun Mountain Scenic Area (including cable car ride) The ancient lakeside village is
rich in Huizhou traditional characteristics.The ancient village inherits the design concept of Huizhou ancient
villages, attaches importance to the harmony between people and the environment, the reasonable layout of
living space, and the quiet and beautiful environment.
-Tunxi Old Street is a pedestrian street in Tunxi District. It originated in the Song Dynasty and has a history of
more than a thousand years.
** Overnight at Tunxi
DAY 4 Tunxi (B/L/D)
After breakfast, we will go to Huizhou Ancient City (including electric car)
-The Tangyue Memorial Archway Group, located on the East Avenue of Tangyue Village, Zhengcun Town, She
County, Huangshan City, Anhui Province, is a representative work of ancient Huizhou architectural art during
the Ming and Qing Dynasties.
-Bao Family Garden was originally the private garden of Bao Qiyun, a famous Huizhou merchant and salt
administration official during the reigns of Emperor Qianlong and Emperor Jiaqing of the Qing Dynasty. It is a
typical private garden in China that combines ancient Huizhou gardens with Huizhou bonsai.
-Xie Yuda Tea Museum is the first tea culture museum in Anhui Province
-Qiankou Jinzi Temple, the Little Forbidden City in Southern Anhui, was built in 1515. It is commonly known as
the "Golden Palace" and the "Little Forbidden City in Southern Anhui" because it was built in the style of the
Hall of Supreme Harmony in the Forbidden City in Beijing.
**Overnight at Tunxi
DAY 5 Tunxi - Huangshan (B/L/D)
-After breakfast, we will go to Hongcun Scenic Area, which is located in the northeast of Yi County, Huangshan
City, southern Anhui Province, and the southwestern foot of Huangshan Mountain.
-Shouzhuo Garden Scenic Area, The scenic area mainly relies on the research, display and derivative industry of
Tao Yuanming's culture.
- Then go to Huangshan City Museum, which is the only historical and cultural museum in China that fully
reflects the theme of Huizhou culture.
-Huangshan Scenic Area (including cable car ride), Huangshan is the only mountain scenic area among the top
ten scenic spots in China. It is a world cultural heritage, a world natural heritage, a world geological park, a
mountain-type national key scenic area, and a natural beauty of world significance. Visit Beihai Scenic Area and
Xihai Scenic Area.

**Overnight at Huangshan
DAY 6 Huangshan - Wuyuan (B/L/D)
- After breakfast, visit the sunrise at Huangshan, where you can see the magnificent sea
of clouds. A red sun rises slowly from the sea of clouds, illuminating the earth with its
rosy glow, which is as beautiful as a painting.
-Yuping Scenic Area, located in Huangshan, Anhui, is one of the central scenic areas of
Huangshan. Yuping Scenic Area is a collection of Huangshan's wonders, so it is known as
the best place in Huangshan.
-The Baiyun Scenic Area starts from Diaoqiao Temple inside the west gate of
Huangshan Mountain and goes east along Baiyun Creek, passing Shiren Peak, Shizhu
Peak and Shichuang Peak.
-Wunu Prefecture features new Hui-style architecture and integrates six major business
formats: live performances, parent-child entertainment, cultural attractions, hotels and
exhibitions, food and beverage, and leisure shopping.
** Overnight at Wuyuan
DAY 7 Wuyuan - Shanghai (B/L/D)
After breakfast, we will go to Huangling Scenic Area (including cable car). Huangling was
built in the middle of the Ming Dynasty and has a history of more than 500 years.
Huangling terraces are covered with green, and the village is full of energy and clouds,
so it is called "Tiyun People".
**Overnight at Shanghai
DAY 8 Shanghai - Transit City - Penang (B)
-After breakfast, visit the City God Temple. Then send to the airport to fly back home
**Home Sweet Home
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DAY 1 槟城 - 中转城市 - 上海 (机上用餐)
集合于槟城国际机场乘搭客机飞往上海。抵达后前往上海外滩，外滩是上海市中心
的一个区域，由一段沿黄浦江的马路和沿路的建筑和设施构成，为上海重要的地标
之一。
随后前往南京路步行街，南京路步行街位於上海市黄浦区，东起外滩、西至静安
寺，并以西藏南路为界，西称南京西路、东称南京东路。
**夜宿于上海
DAY 2 上海 - 千岛湖 (早午晚餐)
早餐后前往梦姑塘文化园，姑塘文化公园位于浙江省杭州市淳安县滨湖景观大道，
地处于千岛湖旅游码头后山区域，地理位置优越，自然资源得天独厚。 公园主要以
自然山林环境为主题，林木茂密，苍翠欲滴，展现出了淳安地域文化。
-千岛湖东南湖区-鸟岛，锁岛，梅风岛(含缆车上下），千岛湖东南湖区包括黄山
尖、天池岛、桂花岛 3个岛屿，和中心湖区相似。
**夜宿于千岛湖
DAY 3 千岛湖 - 黟县 - 屯溪 (早午晚餐)
早餐后前往齐云山风景区(含缆车上下)
-湖边古村落，具有濃鬱徽州傳統特色的湖邊古村落。 總建築面積 11000 平方
米。 古村落的承襲徽州古村落的設計理念，重視人與環境的和諧，生活空間的合理
佈局，環境的幽靜秀美。
-屯溪老街是中国安徽省黄山市屯溪区的一条步行街。 起源于宋代，距今有千余年
历史
**夜宿于屯溪
DAY 4 屯溪 - 歙县- 屯溪 (早午晚餐)
早餐后前往徽州古城(含电瓶车),又名款县古城，古称新安郡是中国三大地方学派之
一的"徽学"发祥地，被誉为”东南邹鲁、礼仪之邦
-棠樾牌坊群，位于安徽省黄山市歙县郑村镇棠樾村东大道上，为明清时期古徽州建
筑艺术的代表作。 棠樾的七连座牌坊群，不仅体现了徽文化程朱理学“忠、孝、
节、义”伦理道德的概貌，
-鲍家花园，原为清乾隆、嘉庆年间著名徽商、盐法道员鲍启运的私家花园。与苏州
拙政园、留园、狮子林和无锡蠡园、梅园齐名，毁于清末太平天国战争。 现经修复
重建，成为中国国最大的私家园林和盆景观赏地。
-谢裕大茶叶博物馆,是安徽省首家茶文化博物馆。
-皖南小故宫，潜口金紫祠始建于 1515 年，因仿北京故宫太和殿式样建造，俗称
“金銮殿”、“皖南小故宫”。金紫祠是目前发现的古徽州境内最大的祠堂，有
“中国民间第一祠”的美誉。
-黎阳 IN 巷。黎阳老街本是千年古镇。
**夜宿于屯溪

DAY 5 屯溪 - 黄山 (早午晚餐)

早餐后前往宏村风景区名为弘村。清乾隆年间改为宏村，享有“中国画里的乡

村”之美称。守拙园风景区,“守拙园”也是取自“开荒南野际，守拙归园田”
之意。 景区主要依托对陶渊明文化的研究，展示以及衍生产业打造。之后去黄山

市博物馆，为中国唯一全面体现徽州文化主题的历史文化类专题博物馆。
-黄山风景区(含缆车上下)，黄山是中国十大风景名胜中唯一的山岳风景区，是

世界文化遗产、世界自然遗产、世界地质公园，是山岳型国家重点风景名胜区，

是具有世界意义的天然美景。游览北海景区，西海景区。

**夜宿于黄山

DAY 6 黄山 - 婺源 (早午晚餐)

早餐后参观黄山日出，出现壮美云海日出美景，一轮红日从云海中冉冉升起，霞

光照耀大地，绚丽如画。白云景区,由黄山西大门内的钓桥庵沿白云溪向东，经

石人峰、石柱峰、石床峰。玉屏景区，位于安徽黄山，是黄山的中心景区之一。

玉屏景区，集黄山奇景之大成，故有黄山绝佳处之称。

-婺女州以新式徽派建筑风格为特色，集实景演艺、亲子游乐、文化景点、酒店

会展、美食餐饮、休闲购物，六大业态为一体的综合型文化旅游度假区。

**夜宿婺源

DAY 7 婺源 - 上海 (早午晚餐)

早餐后篁岭风景区(含缆车上下）,篁岭建村于明代中叶，有 500 多年历史。篁岭

梯田叠翠铺绿，村庄聚气巢云，被称为“梯云人家”。

**夜宿于上海

DAY 8 上海 - 槟城 (早餐)
早餐后参观城隍庙。随后送往机场飞返家园

**美丽的家
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**不含领队小费

**车上会有车购


